
 

 

Mijnheer de Voorzitter, dames en heren leden van de Commissie Openbare Ruimte, 

Het Bewonerscollectief Plan Oost wil met de gemeente aan de bak… 

De  Commissie OR heeft in het verleden  blijk  gegeven van een positief kritische 

grondhouding met een open mind voor innovatieve methoden ten behoeve van  de 

bevordering van het welzijn van de bewoners van Heiloo; in dit geval de geluidsreductie ten 

gevolge van de A9 in Plan Oost. 

Wij zijn positief gestemd over de uitkomsten van de tweede fase van het onderzoeksproject van 

Geluidsadviesbureau M+P.  Een reductie van 6 dB blijkt  wel degelijk haalbaar!! 

Dank zij  de enthousiaste  inzet van de leden van het Bewonerscollectief,  onderzoeksbureau 

M+P, 4Silence , de interesse en medewerking van Rijkswaterstaat , de Provincie Overijssel en 

de gemeente Losser bij uitvoering van  de proeven kon  op 10 april het eindrapport worden  

gepubliceerd. 

Voor een reductie van 6 dB  tijdens de ochtendspits ( 5:00-8:00 uur) volstaat een constructie van 

diffractoren op een scherm van "slechts" 150 cm hoog. Het Bewonerscollectief kan met een 

dergelijke  innovatieve  constructie prima uit de voeten 

Gelet op prijsindicaties van eerdere opties achten wij de kosten alleszins acceptabel!! Diffractoren  

op een 2,20 mtr hoog scherm, waarvoor  de gemeente een prijsindicatie  heeft  opgevraagd,  geven 

een  hogere geluidsreductie, maar ze verhogen  de kosten evenals de kans op bezwaren van de 

Provincie en RWS. 

Ik ben op voorhand gerust over uw standpunt-bepaling inzake het onderhavige project. 

Waar ik minder gerust op ben is de voortgangssnelheid van het proces, een punt waarop 

door de gemeente Heiloo in het verleden  terecht steeds gehamerd werd. 

Ik  bemerk nu dat het hameren op snelheid een wending naar vertraging van het proces 

dreigt  te nemen. 

Eind 2016 heeft RWS reeds  een uitnodiging gestuurd om op korte termijn een bespreking te 

arrangeren over de  aanpak  van het  innovatieproject. Een vertraging van de gemeentelijke reactie 

op de invitatie kan opgevat  worden als een blijk van nonchalance  ten aanzien van samenwerking  

met RWS. 

Waar een wil is is een weg...laten we de gezamenlijke krachten en ambities bundelen !! 

Namens het Bewonerscollectief doe ik  een  appèl op de commissie OR om te bevorderen dat de 

gemeente  actief en proactief met ons samen  “aan de bak gaat “ om het project  "handen en voeten 

" te geven. 

Namens het Bewonerscollectief bij voorbaat hartelijk dank voor uw support! 

 

P C M Bartels 
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